

## 2020年6月 - 7月特選客戶簽賬獎賞條款及細則

1. 所有交易須於推廣期內完成，並以交易日為準。
2. 持卡人之合資格賬戶於推廣期內及獎賞發放時必須維持有效。
3. 合資格交易將完全由東亞銀行有限公司（「本行」）酌情決定及跟據Visa國際組織/Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited/ JCB International Co., Ltd.及銀聯國際之商戶編號釐定。
4. 以港元以外貨幣誌賬之香港境外零售簽賬及有關外幣交易費用（如適用）將按Visa/Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited/ JCB International Co., Ltd./銀聯國際之匯率換算為港元，以計算持卡人的合資格簽賬額。
5. 所有交易及獎賞將由電腦系統計算。本行記錄為最終及不可推翻。
6. 所有獲得之現金回贈只能用作扣減有關信用卡賬戶之結欠金額。
7. 所有獲得之現金回贈之金額不可轉讓。已取消賬戶之現金回贈之金額將一律自動註銷，及不獲退款或轉讓。
8. 禮品換領信不可兌換成獎分或現金回贈或其他產品。持卡人之禮品換領信如有遺失或損毀，本行恕不補發。
9. 所有圖片及價格只供參考。
10. 如有關禮品缺貨，本行保留更換其他同等價值之禮品權利。
11. 未誌賬/取消/退款的交易及任何被發現為欺詐交易或最終被取消/退款之交易，皆為不合資格交易。
12. 如有關交易於獎賞發放後對於被證實為不合資格之交易，本行保留於持卡人之合資格賬戶扣除相等於獎賞價值金額之權利。
13. 本行不會就合資格持卡人所記錄於本行的任何資料之錯誤或不適用而引致無法聯絡或換領禮品負上任何責任。任何因電腦及/或網路的通訊或技術問題、故障、意外或原因而引致的遲延、遺失、錯誤、無法辨識等情況，本行概不負責。如欲更新你的電郵地址/手提電話號碼/通訊地址，請親臨任何一間分行辦理。
14. 本行不會對參與商戶的貨品、服務或資料之質素和供應作出任何陳述或保證，亦不會就參與商戶的貨品、服務或資料所引起或與其有關的事宜負上責任。如有查詢或投訴，持卡人應直接聯絡有關參與商戶。
15. 除持卡人及本行以外，並無其他人士有權按《合約（第三者權益）條例》（香港法例第623章）強制執行此等條款及細則的任何條文，或享有此等條款及細則的任何條文下的利益。
16. 本行保留隨時更改或取消此計劃及/或修改或修訂此等條款及細則之權利，並作出適當的通知。如有任何爭議，本行所作的決定為最終及不可推翻。

## 2020 June – July Spending Reward for Selected Cardholders Terms & Conditions

1. All transactions must be conducted during the promotional period according to their transaction date.
2. The cardholder's eligible account must be valid during the promotional period and at the time rebates are given.
3. Transaction eligibility shall be determined at the sole and absolute discretion of The Bank of East Asia, Limited ("BEA") according to the merchant codes issued by Visa International/ Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited/ JCB International Co., Ltd and UnionPay International.
4. To calculate a Cardholder's spending, eligible transactions that are posted in any currency other than Hong Kong dollars will be converted into Hong Kong dollars together with the relevant foreign currency transaction fee (if applicable) at the exchange rate of Visa International / Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited / JCB International Co , Ltd and UnionPay International.
5. A computer system will be used to calculate transactions/rebates The records of BEA shall be final and conclusive.
6. Any rebate credited can be used to offset the balance of the relevant card account only.
7. Rebates earned are not transferrable. Rebates for a cancelled account will be automatically cancelled and cannot be refunded or transferred.
8. A gift redemption letter cannot be converted to any Bonus Points or rebate. BEA will not be responsible for lost, stolen, or damaged gift redemption letters.
9. All photos and prices shown are for reference only.
10. If the Gifts are discontinued/out of stock, BEA reserves the right to substitute any gift of a similar value at its sole discretion.
11. Un-posted/cancelled/refunded transactions and transactions that are found fraudulent or eventually cancelled/refunded will be considered ineligible
12. If a transaction proves to be ineligible, BEA shall be entitled to debit an amount equal to the value of the relevant rebate from the Cardholder's account
13. BEA will not be liable in the event that an eligible cardholder cannot be notified of or redeem the gift due to erroneous/out-of-date information provided by him/her. BEA is not liable to any delay, loss, error, recognition failure, or other circumstance caused by any computers and/or network communication or technical problems, failures, accidents, or similar reasons. To update your email address/mobile phone number/ mailing address, please visit any of our branches.
14. BEA makes no representation or guarantee as to the quality and availability of the products, services, or information provided by the participating merchants. BEA shall not be liable for any matters arising from or in connection with the products, services, or information provided by the participating merchants. Cardholders should direct any queries or complaints to the participating merchants.
15. No person other than the cardholder or BEA will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623 of the Laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these Terms and Conditions.
16. BEA reserves the sole right to vary or cancel this programme and/or amend or alter these Terms and Conditions at any time with appropriate notice. In the event of any dispute, the decision of BEA shall be final and conclusive.